
Geacht College , 

In het televisie programma Pointer op donderdag 1 juni wordt aangegeven dat veel gemeenten de 

afgelopen drie jaar certificaten hebben gekocht bij omstreden projecten om hun aardgasverbruik te 

'compenseren'. Het programma laat zien dat deze projecten op papier voldoen aan de hoogste 

standaarden van de certificeerders. In het bijzonder wordt er verwezen naar een Turks 

windmolenpark in Cesme, dat door landconflicten en onvoldoende informatievoorziening aan 

bewoners in opspraak is geraakt. Desondanks hebben 14 Twentse gemeenten via handelaren in 2022 

nog ruim 10.000 certificaten van dit project gekocht, allemaal van vóór de schorsing in 2020 door het 

keurmerk Gold Standard van het Wereld Natuur Fonds. 

Graag wil de PvdA fractie informatie ontvangen over de rol van de gemeente Almelo met betrekking 

tot deze kwestie. Hieronder volgen onze vragen: 

1. Heeft de gemeente Almelo de afgelopen drie jaar certificaten gekocht bij omstreden projecten om 

het aardgasverbruik te compenseren? Zo ja, om hoeveel certificaten gaat het en welke projecten zijn 

hierbij betrokken? 

2. Is de gemeente Almelo op de hoogte van de situatie rondom het Turks windmolenpark in Cesme, 

inclusief de landconflicten en de schorsing van het keurmerk Gold Standard sinds 2020? Heeft de 

gemeente Almelo certificaten van dit specifieke project gekocht? 

3. Welke maatregelen heeft de gemeente Almelo genomen om ervoor te zorgen dat de projecten 

waarvan certificaten worden gekocht voldoen aan de hoogste standaarden van de certificeerders? 

Wordt er bijvoorbeeld onderzoek gedaan naar de sociale en milieu-impact van deze projecten? 

4. Hoe verifieert de gemeente Almelo de geldigheid en betrouwbaarheid van de certificaten die 

worden gekocht? Wordt er regelmatig gecontroleerd of de projecten nog steeds voldoen aan de 

vereisten van de certificeerders? 

5. Wat is het standpunt van de gemeente Almelo ten aanzien van het steunen van 

windmolenprojecten als compensatieprojecten? Bent u het eens met de opmerking van Sybrig Smit, 

(klimaatbeleidanalist) dat windmolenparken al een verdienmodel hebben zonder de noodzaak van 

CO2-certificaten? 

6. Is de gemeente Almelo in andere greenwashing praktijken betrokken. 

De PvdA fractie wil d.m.v. deze vragen duidelijkheid over  de rol van de gemeente Almelo. 
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